

No. 7305. CONVENTION, SUPPLEMENTARY TO THE WARSAW CONVENTION, FOR THE UNIFICATION OF CERTAIN RULES RELATING TO INTERNATIONAL CARRIAGE BY AIR PERFORMED BY A PERSON OTHER THAN THE CONTRACTING CARRIER. SIGNED AT GUADALAJARA, ON 18 SEPTEMBER 1961¹

N° 7305. CONVENTION, COMPLÉMENTAIRE À LA CONVENTION DE VARSOVIE, POUR L'UNIFICATION DE CERTAINES RÈGLES RELATIVES AU TRANSPORT AÉRIEN INTERNATIONAL EFFECTUÉ PAR UNE PERSONNE AUTRE QUE LE TRANSPORTEUR CONTRACTUEL. SIGNÉ À GUADALAJARA, LE 18 SEPTEMBRE 1961¹

EXTENSION of the application of the above-mentioned Supplementary Convention to Southern Rhodesia

EXTENSION de l'application de la Convention complémentaire susmentionnée à la Rhodésie du Sud

Notification received by the Government of Mexico on:

Notification reçue par le Gouvernement mexicain le:

10 December 1964

10 décembre 1964

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND
(With effect on 10 March 1965.)

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE
ET D'IRLANDE DU NORD
(Avec effet du 10 mars 1965.)

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 9 May 1967.

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 9 mai 1967.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 500, p. 31.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 500, p. 31.